



Til stede: Martin Frandsen (MF), Steffen Torvits (ST), Sten Emborg (SE), Jens Rosengaard (JR), Grete Ørskov (GØ), Peter Smidt (PS), Erik Kragh-Hansen (EKH), Henrik Bjerregaard Jensen (HBJ), Anders Bülow (AB), Jacob Christensen (JC)

Ikke til stede: Alle fremmødt.

**Dagsorden:**

**1. Opsamling og underskrift af referat fra seneste møde.**

**2. Meddelelser siden sidst**

- Post & meddelelser
- Indmeldelser siden sidst
- Udmeldelser siden sidst

**3. Økonomi og nyt fra kassereren**

**4. Havnelavet Sundkrogen**

**5. Sager til behandling**

**6. Nyt fra udvalg,**

- Pladsudvalget
- Drift-/husudvalget
- Infoudvalget
- Sejlerskolen
- Kapsejladsudvalget
- Sportsudvalget
- Festudvalget
- Nordreklubhusudvalget
- Lokalpolitisk udvalg

**7. Planlægning af kommende aktiviteter**

- Generalforsamling d. 6. april.

**8. Eventuelt**

**9. Til næste møder**



## Referat

### Ad 1) Opsamling og underskrift af referat fra seneste møde

Seneste referat blev godkendt.

- **Alle** udestående beslutning omkring aflønning af frivilligt arbejde.
- **Steffen** præsenterer udkast til udlånsaftale mellem SKK og Kys.
- **Grete** skilt pegende mod Kalkbrænderihavnen (pil op)
- **Peter** nøglepolitik
- **Peter** hjertestarter
- **Martin** program "Vild med vand"
- **Pladsudvalg** tackling af krav om adgang til std. havnereglement.

### Ad 2) Meddelelser siden sidst

Post og meddelelser

- PS laver udkast til en "nøglepolitik".
- Hjertestarteren bør være tilgængelig uden for klubhuset. Kan flyttes til badrum eller til separat skab. PS undersøger pris/skab.
- KvS har påtaget sig afholdelsen af DM i Spækhugger 2018 og SKK går med i opgaven.
- Flid arrangementet "Vild med vand" løber af stablen d. 10. juni. SKK og KvS deltager. Program skal foreligge inden 1. maj.

Indmeldelser siden sidst (betalte og registrerede indmeldelser)

- Rasmus Ballerstein Randbøll
- Arthur Ingersen
- Sonja Marisa Hermann
- Mads Heile Lobert
- Mads Bruun

Udmeldelser siden sidst:

- Hans E, Nielsen
- Søren Frederiksen
- Tina Klint
- Malthe M. Pedersen
- Nina M. Mathiesen
- Hans Rubæk

### Ad 3) Økonomi og nyt fra kassereren

- Bestyrelsen indstiller det af kassereren fremlagte og af bestyrelsen tiltrådte regnskab og takstblad til generalforsamlingsbeslutning.



#### **Ad 4) Havnelavet Sundkrogen**

- Så er der indgået kontrakt med Jacob Jensens Bådværft om overtagelse af havnefogedfunktionen pr. 1./4. 2017. Svanemøllen fortsætter med bogholderifunktionen frem til og med 31./12. 2017.
- Der foregår drøftelser om en mulig konstruktion med KvS, således at HS overbygningen evt. kan nedlægges.

#### **Ad 5) Sager til behandling**

#### **Ad 6) Nyt fra udvalg**

##### Pladsudvalget

- Der er købt store standere.
- Pladsudvalget tilbyder ikke optagning med mast i 2017. Men det kan ske via JJB **efter** sidste søsætning! Og ude forsejl.
- Rydder op på hjemmesidens lock-in del.
- Anders og Henrik har været på et godt havnefogedkursus. Det er lovpligtigt med adgang til standard havnereglement. Pladsudvalget kommer med konkret forslag til, hvordan, det tackles.
- Velkomstgruppen med Jens Kvisgaard har holdt møde. Henrik Sieling opdaterer velkomstfolder – læs den.
- Mailpolitik efterlyses. Hvornår må man "forstyrre" folk med mails.
- Bestyrelsesstøtte til fysisk velkomst til nye i.f.b. stander op og ned ønskes og bestyrelsen gav tilsagn herom.

##### Drift-/husudvalget

- Der etableres udekøkken og vi går efter den "lille model", hvor vaskebordpladen monteres op mod klubhuset.
- Det bliver gratis at bruge bruserne fremover.
- Der er planlagt et indledende møde med By og Havn omkring nye toiletter på 1. sal.
- Nu kommer der nyt tag på skurene på nordre landplads.

##### Infoudvalget

##### Sejlerskolen

- Efterlyser status fra Info-udvalget omkring tilmeldingsprocedure for div. arrangementer.
- Sejlskoleeleverne får ikke Sejlerbladet. SE følger op og uploader sommer/vinter.
- Efterlyser kapsejlsdatoer.

##### Kapsejlsudvalget

##### Sportsudvalget

##### Festudvalget

##### Nordre klubhus

##### Lokalpolitisk udvalg



**Ad 7) Planlægning af kommende aktiviteter**

- JRC beder Alan leverer sandwiches og sørger for øl og vand til generalforsamlingen.
- JR står for indskrivning ved generalforsamlingen.

**Ad 8) Eventuelt**

- SE og "Sejl sikkert" låner klubhuset d. 2./4.

**Ad 9) Næste møde**